
     

 

BILAGA 1. FRÅGEFORMULÄR 

 

 

PÅGÅENDE KVALITETSARBETE VID DANDERYD VÅRDCENTRAL 

1. Just nu pågår ett förbättringsarbete på Danderyds vårdcentral som syftar till att säkerställa att våra 

patienter med diabetes samt blodförtunnande behandling har en regelbunden uppföljning. Är det 

något som ni har fått kännedom om? Har ni några synpunkter på detta? 

2. Ett flertal av våra patienter med både diabetes och pågående blodförtunnande behandling har 

bokats för regelbunden uppföljning och provtagning på två av våra sköterskeledda mottagningar 

(diabetes-sköterskemottagningen samt vår hjärta- och kärl-mottagning) samtidigt vilket lett till ofta 

onödig provtagning av dubbelbesök. Syftet är nu att effektivisera så att du som patient ej ska behöva 

frekventera bägge de två sköterskemottagningarna och undvika dubbelprovtagning. Vad tycker du om 

detta? 

3. Vi har på Danderyds vårdcentral en god uppföljning av våra diabetiker hos diabetes-

sköterskemottagningen (väl över rikssnittet) men den är ej 100-procentig och vi kontrollerar nu 

vidare att samtliga våra patienter med diabetes typ 2 har en årlig kontroll hos diabetes-ssk. Är det 

något ni ser positivt eller negativt på? 

4. Har ni någon åsikt eller tankar kring förbättring av våra sköterskeledda mottagningar för diabetes 

samt hjärta/kärl? 

Tack för er tid och för era svar. 

 


